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EEX Group Monthly Volumes – July 2025 

EEX Group reports its July monthly volumes with the following highlights: 
 

• The EEX Group Global Power markets continued to see growing trading volumes, with 

901.1 TWh, a +11% Year-on-Year growth, primarily driven by the European Power 

Derivatives (627.7 TWh; +6% YoY), as well as the North American Power Futures 

markets (190.3 TWh; +32% YoY). In Europe, the Belgian (+387%) and Swiss (+117%) 

power derivatives markets recorded the highest YoY growth.  

 

• The EEX Japanese Power Futures marked a +70% Year-on-Year growth, with 10.3 TWh 

in July.  

 

• The EEX Group Natural Gas markets reported a +42% Year-on-Year increase in volume, 

totaling 769.4 TWh. This overall growth was driven by the European Natural Gas Spot 

market, which reached 281 TWh (+30% YoY), as well as the European Natural Gas 

Derivatives market, which achieved a +57% Year-on-Year increase, with 478.4 TWh.  

Significant volume expansion was seen on the Belgian (ZTP; +1083%), Italian (PSV; 

+241%) and Spanish (PVB; +189%) Natural Gas Derivatives markets, in comparison to last 

year’s same month. In addition, the UK Natural Gas Spot market (NBP) saw a record 

monthly volume of 29.3 TWh.  

 

• The EEX Group Freight markets totalled 127,725 contracts, marking a +79% Year-on-Year 

growth, driven by the EEX Freight Options growth of +446% compared to the previous 

year.  

 

• In July, trading in Guarantees of Origin Futures reached 5 TWh, the highest monthly 

volume since launch. 

 

 
 

Please find the full volume report here 

 

 

 

 

 

 
 
 

PRESS RELEASE 
Leipzig, 08.07.2025 

https://www.eex.com/fileadmin/SAP_Marketing_Cloud_E-Mail_Attachments/communications_and_marketing/Press_Releases/20250804_EEX_Group_Monthly_Volumes_July_table.pdf
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EEX Group builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together 

with its customers. The group offers trading in power, natural gas, environmental products, freight 

and agriculturals as well as subsequent clearing and registry services, connecting a network of 

more than 950 trading participants. EEX Group consists of European Energy Exchange (EEX), 

EPEX SPOT, EEX Asia, Power Exchange Central Europe (PXE), GET Baltic and Nodal Exchange 

as well as the registry provider Grexel Systems and software companies KB Tech and Lacima. 

Clearing is provided by EEX Group’s clearing houses European Commodity Clearing (ECC) and 

Nodal Clear. EEX Group is part of Deutsche Börse Group. More information: www.eex-group.com   

 
 
 
Contact: 

EEX Public Relations  

T +49 341 2156-300 

presse@eex.com 
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EEX Group Monatsreport – Juli 2025 

 

Die EEX Group veröffentlicht ihre Handelsvolumina im Juli mit folgenden Entwicklungen: 

 

 

• Die Handelsvolumina an den globalen Strommärkten der EEX Group stiegen im Juli um 

11 Prozent gegenüber dem Vorjahresmonat auf 901,1 TWh. Dazu trug insbesondere das 

Wachstum in den europäischen Stromterminmärkten (627,7 TWh; +6 %) und in den 

nordamerikanischen Stromfutures (190,3 TWh; +32 %) bei. In Europa erzielten die 

Terminmärkte für Belgien (+387 %) und die Schweiz (+117 %) im Juli die höchsten 

Wachstumsraten.  

 

• Die japanischen Stromfutures der EEX erreichten ein Wachstum von 70% gegenüber 

dem Vorjahresmonat mit einem Volumen von 10,3 TWh.  

 

• Die Gasmärkte der EEX Group wuchsen gegenüber dem Vorjahresmonat um 42% auf 

769,4 TWh. Insbesondere der europäische Gasspotmarkt (281 TWh, +30%) und der 

europäische Gasterminmarkt (478,4 TWh, +57%) erzielten hohe Wachstumsraten. Am 

stärksten wuchsen dabei die Terminmärkte für Belgien (ZTP; +1083 %), Italien (PSV; +241 

%) und Spanien (PVB; +189 %). Darüber hinaus erreichte der UK Gasspotmarkt (NBP) mit 

29,3 TWh einen neuen Monatsrekord. 

 

• Das Handelsvolumen an den Frachtmärkten der EEX Group stieg um 79 Prozent auf 

127.725 Kontrakte, wozu das Wachstum in den Frachoptionen der EEX (+446 % gegenüber 

dem Vorjahresmonat) maßgeblich beitrug.  

 

• Im Juli erreichten die Guarantees of Origin Futures (Futures auf Herkunftsnachweise) mit 

5 TWh das höchste Handelsvolumen seit dem Start dieser Produkte. 

 

 

 

 

 

Den EEX Group Report zu den monatlichen Volumina finden Sie hier 

 
 
 
 
 
 

 

 

PRESSEMITTEILUNG 
Leipzig, 05.06.2025 

https://www.eex.com/fileadmin/SAP_Marketing_Cloud_E-Mail_Attachments/communications_and_marketing/Press_Releases/20250804_EEX_Group_Monthly_Volumes_July_table.pdf
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Die EEX Group entwickelt weltweit sichere, erfolgreiche und nachhaltige Commodity-Märkte – 

gemeinsam mit ihren Kunden. Das Angebot der EEX Group umfasst den Handel mit Strom, 

Erdgas, Umweltprodukten, Fracht- und Agrarprodukten sowie Clearing- und Register-

Dienstleistungen und verbindet ein Netzwerk von mehr als 950 Teilnehmern. Zur EEX Group 

gehören die European Energy Exchange, EEX Asia, EPEX SPOT, GET Baltic, Power Exchange 

Central Europe (PXE) und Nodal Exchange sowie der Registerbetreiber Grexel System und die 

Softwareunternehmen KB Tech und Lacima. Das Clearing wird durch die beiden Clearinghäuser 

der Gruppe, die European Commodity Clearing (ECC) und Nodal Clear, durchgeführt. Die EEX ist 

Mitglied der Gruppe Deutsche Börse. Weitere Informationen unter: www.eex-group.com 

 

 

Kontakt: 

EEX Public Relations  

T +49 341 2156-300  

presse@eex.com 
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